
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens IF:s 
Förtroenderåd den 28/9 1970 på Stadion.

Närvarande: från ÖS: B. Jäderholm,
B. Hedvall, 
H. Lövdahl, 
R. Theblin, 
G. Dahlfors, 
R. Erixon, 
K. Liliequist, 

från revisorerna: G. Rinman
från sektionerna: N. Eineman (bandy), 
K. Fagerstedt (bordtennis), G. Arkinger 
(bowling), C.—G. Palm (boxning), 
L. Öberg (brottning), P.G, Ericsson 
(cykel), Y. Arnell (fäktning), H. 
Troedsson (handboll), R. Gustavsson 
(fotboll), N. Munck af Rosenschöld (is
hockey), U, Örnmarker (konståkning), 
L.-E. Forsberg (orientering), B. Lind
gren (skidor), B. Ackered (slalom), 
A. Ekvall (damidrott).

Dessutom närvarande utan rösträtt: 
G. Lundqvist, S. Dettner-Mathiasson, 
C.- . Palm, S. Höglander, G. Dyvik, 
R. Rosberg.

§ 1: sammanträdet öppnades 
av Bengt Jäderholm med meddelande att Carl-Hjalmar Bodman och Ernst 
Nilsson från ÖS var färhindrade närvara på grund av rekreationsresor 
utomlands. Härefter företogs upprop (i enlighet med ovanstående när
varolista).
§ 2: till mötesordförande 
valdes Jäderholm och till sekreterare Liliequist. Till att jämte ord
föranden justera dagens protokoll valdes Hans Troedsson och Aina Ekvall.
§ 3: föregående protokoll 
från vårmötet i Förtroenderådet ansågs föredraget i och med att det ut
sänts till samtliga närvarande och utan ändringar godkänts av de ut
sedda justeringsmännen. Därmed lades protokollet till handlingarna.
§ 4: årsmötet
meddelades ha fastställts till måndagen den 26/10 1970 kl, 19.30 på
Hotell Apollonia och samtidigt erinrades det om att tiden för ansökan 
om utmärkelser från sektionerna utgått, Dock kunde sådana förslag i sista 
stund kastas in inom 24 timmar.
Överstyrelsens förslag om att årsavgifterna för 1971 skall vara i över
ensstämmelse med nu gällande godkändes.
Inför valen till Överstyrelsen lämnade dess ledamöter sammanträdet och 
överlät åt valberedningen (ordf. P.G. Ericsson) diskutera situationen. 
Efter sin återkomst meddelades Överstyrelsen att mötet med beklagande 
tagit del av skattmästarens (Bo Hedvall) avsägelse och att någon lös
ning på denna punkt ej kunde föreslås dagens möte, I övrigt hade sek
tionsledarna beslutat tillstyrka omval av de avgående ordinarie 
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ledamöterna Bodman, Jäderholm och Rolf Theblin samt suppleanterna 
Dahlfors och Erixon. Även de ordinarie revisorerna, Norén, Rinman 
och Berggren föreslås till omval jämte suppleanten Grönqvist. I 
fråga om likaledes suppleanten A. Dettner hade valberedningen ännu 
ej haft tillfälle höra hennes mening, men skulle hon vara beredd åtaga sig 
uppdraget på ytterligare ett år var valberedningen och mötet i öv
rigt inte främmande för tanken att föreslå henne till omval.
§ 5: årsavgifterna för 1971
fastställdes i enlighet med Överstyrelsens förslag innebärande 
samma avgifter som under 1970 med kr. 10:- för medlem, som ännu ej 
fyllt 19 år, för alla övriga kr. 30:- samt för nytillträdande stän
dig medlem kr. 300:- och för medlem med 10-årigt medlemsskap kr. 150:- 
§ 5: hedersledamotskap
fastställdes i enlighet med av Överstyrelsens uppgjort förslag med 
betoning att endast medlemmar inom föreningen kunde ifrågakomma 
för dylik äresbetygelse,
§ 6: nya tidningsbladet
diskuterades på basis av vad tremannautredningen (Örnmarker, Haarlem, 
Dettner/Mathiasson) kommit fram till och vad därefter Överstyrelsen 
ansett lämpligt förorda. Utredningen vidhöll att 12 nummer pr år 
ger vad föreningen behöver. Kostnadssidan bedömdes från ÖS-sidan 
bli av sådan storlek med 12 nummer att huvudkassan ej kunde bära 
en sådan utgift. Möjligheten till annonsinkomster måste därför under
sökas. Härtill utsågs Gunnar Lundqvist. 1.000 kr. pr helsida (en pr 
nummer bedömdes som realistiskt). Beslöts låta 3-mannautredarna 
ytterligare bearbeta ärendet och tillsammans med valberedningen komma 
med förslag på lämplig redaktionskommitté. I denna föreslås ingå en 
representant från ÖS såsom ansvarig utgivare. Namnfrågan skall in
gå i utredningens uppdrag. Utom av R. Erixon förordade ”Djurgården 
runt” fanns även Djurgårds-Nytt, Djurgårdsbladet m.m.
§ 7: kanslifrågan
diskuterades med tanke på skattmästarens avsägelse, varmed personal
frågan på kansliet måste uppmärksammas. Till den 12/19/70 skall val
beredningen komma med förslag.

I anslutning härtill manade skattmästaren på de sektioner, som ännu 
ej lämnat in sina bokslut, att inom den närmaste tiden och före års
mötet hörav sig med ett redovisande av verksamheten.
§ 8: bland övriga frågor 
upptog Carl-Gunnar Palm en diskussion om boxningens lokalfrågor contra 
brottningens behov, Lövdahl och Theblin gav besked om att underhand
lingar med Idrottsstyrelsen kan väntas ge boxningen en tillfredsställande 
lösning.
Palm efterlyste rätt för andra sektioner än fotbollen att bära det nya 

klubbjack-märket och efterlyste principer för träningsoverallens ut
seende. Genom ÖS skall klubbmärket (i fotbollens utförande) kunna be
ställas, och vad overallen beträffar skall skönhetsrådet återkomma.

I fråga om bingo hade Palm dystra erfarenheter, vilka dock veder
lades av Örnmarker och Fagerstedt, vilka för konståkningens och bord
tennisens del erkände sig ha de bästa erfarenheter av samarbetet med av 
Palm kritiserat bingoföretag. Personlig kontroll från sektionerna dock 
nödvändig, då är det bara att hämta pengarna, framhöll Örnmarker.
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Med anledning av nyligen timad 60-årsdag för damsektionsordföran
den Aina Ekvall utbringades ett 4-faldigt leve för högst densamma. 

§ 9: sammanträdet avslutades

härefter med ett tack till deltagarna för goda och värdefulla 
synpunkter och med ett välkommen till föreningens årsmöte den 
26/10 1970 kl. 19.30 på Hotell Apollonia.

Justeras: Vid protokollet:

(Bengt Jäderholm)
(Karl Liliequist)

(Hans Troedsson)

(Aina Ekvall)


